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Een nieuw seizoen…! 
 

Een nieuw teeltseizoen is begonnen en dat betekent ook dat de drukte weer een vlucht 
heeft genomen. Het weer zaait tot nu toe vooral vertraging, verwarring en de nodige 
stress. Eerst te nat en later weer droog en koud en nu weer droog en warm. Al heeft het 
op het moment dat ik dit schrijf een verfrissende onweersbui keurig 25 mm laten vallen.  

Het zaai en pootseizoen is laat en het gevolg is dan ook dat de gewassen laat zijn en de 
stand erg wisselend is. Waar nodig wordt heel wat avondrust opgeofferd om tijdens een 
windstil moment een haspel te laten draaien. En zelfs de grasklaver laat het afweten in 
de hergroei. En toen dat allemaal leen beetje achter de rug was kon ik dit jaar mijn tijd 
kwijt aan de gecombineerde opgave. Ik zal er wel niet helemaal handig in zijn, maar het 
heeft me dit jaar ongeveer 5 dagen gekost om alle percelen, bufferzones, ANLb-
akkerranden en landschapselementen ingetekend te krijgen. Als ik mijn oor te luisteren 
leg, zal ik niet de enige zijn met deze ervaring. Ik kon aansluitend meteen door met de 
SKAL-controle, want ja in maart toen ik de afspraak maakte was de verwachting dat juni 
wel wat rustiger zou zijn. Ik klaag niet, maar ik heb mijn portie administratie wel weer 
even gehad…. En het is toch leuker om zelf te kijken waar die gele kwikstaart nu zijn nest 
heeft dit jaar om er beter rekening mee te houden in het randenbeheer. 

Dan wordt het lastig om als Bio-NH bestuurder voldoende op alle gebeurtenissen in te 
spelen. De subsidieaanvraag in het kader van de Voedselvisie heeft tot twee keer toe 
een aanpassing gekregen. Eerst nadere invulling van de KPI´s voor de deelnemende 
bedrijven, later moest de begroting toch nog anders omdat het niet voldeed aan de 
voorwaarden. Gelukkig is met hulp van buitenaf hier inhoud aan gegeven en zijn we nu 
in afwachting van de beoordeling. Op zich was de beoordelingscommissie wel positief 
over de aanvraag!   

 

 

 

“Ik klaag niet, maar ik heb mijn portie administratie wel weer even 
gehad… En het is toch leuker om zelf te kijken waar die gele 

kwikstaart nu zijn nest heeft dit jaar om er beter rekening mee te 
houden in het randenbeheer.” 
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Ondertussen ligt er ook nog een voorstel voor een bio-fieldlab in Noord-Holland, 
hebben we ook de challenge “koop Bio Lokaal” en “Biodiversiteit op je bord” nog. 
Landelijk wordt er gewerkt aan acties om de bio-afzet te vergroten, onder andere door 
afspraken te maken met supermarkten.  

Er zijn dan ook zeker dingen blijven liggen, zoals de contributie innen en het 
organiseren van activiteiten voor de leden. Desondanks doen we als bestuur ons best 
om ook in deze drukkere tijden de vaart erin te houden. De wereld draait ondertussen 
immers door.   

Namens het bestuur 

Jan Knook (voorzitter) 
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Uitnodiging: Rondgang bio-erwten 29 juni 
 
Door drukte is ook het organiseren van ledenactiviteiten in de verdrukking gekomen. 
Om van een nood een deugd te maken hebben we een eerste bijeenkomst 
georganiseerd in combinatie met Biofreshi om de erwtenpercelen in de Wieringermeer 
te bekijken.  Weliswaar misschien niet voor iedereen interessant, maar het is wel weer 
een gelegenheid om elkaar te ontmoeten en bij te praten. En last but not least: om 
ideeën te bespreken voor een volgende bijeenkomst. Het ligt in de bedoeling om meer 
van dit soort bijeenkomsten te organiseren. 
 
Het programma voor donderdag 29 juni aanstaande is als volgt:  
 

• Rondgang bio erwten percelen. 
• 19.00u start bij Jeroen Nieuwhof. Slootweg 11 in Slootdorp. Vanaf hier rijden we 

naar het perceel. 
• 20.15u vervolg bij Michiel Bus. Oudelanderweg 44 Middenmeer. 
• 20.45u vervolg bij Arie & Jochem Noordermeer. Nieuw 

Almersdorperweg 5 Middenmeer. 
 
Belangstellenden zijn van harte welkom! 
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Contributie 
 

Op de ALV is besloten de contributie voor dit jaar hetzelfde te houden, namelijk 50 euro.  
Er is ook besloten om ons aan te sluiten bij Bioplant, onderdeel van Biohuis die als 
overkoepeling van alle regionale akkerbouw/vollegroenteteelt-bioclubs de belangen 
behartigt van de open teelten. Zo zit Bioplant aan de sectortafel van het 
landbouwakkoord en is ze bezig net als andere biosector organisaties plannen te maken 
om de afzet van bio te bevorderen. Het gaat daarbij onder andere om de besteding van 
de 26 miljoen die het ministerie heeft uitgetrokken om de biologische sector te laten 
groeien naar 15%.  
Ook voor Bioplant bedraagt de contributie 50 euro. Uiteraard gaat deze contributienota 
alleen naar de leden met open teelten.   
Gezien de ingewikkelde structuur in de biosector zou het zomaar kunnen dat twee keer 
voor Bioplant wordt aangeslagen (bv als je ook lid zou zijn van Bedeko (Flevoland). Trek 
dan even aan de bel.  
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PPLG-tafel 
 
Onze vereniging heeft met Raymond Zijp een plaats aan de Provinciale Programma 
Landelijke Gebied-landbouw tafel. Praktisch bezien wordt in deze vergadering het 
toekomstig landelijk gebied vormgegeven. Alle PPLG-dossiers worden door alle 
provincies aangeleverd aan het rijk. Tevens is deze procedure nodig om de plannen voor 
het landelijk gebied gefinancierd te krijgen. Noord-Holland denkt een rijksbijdrage van 
1,2 miljard nodig te hebben en heeft deze aangevraagd. 
Onze inbreng wordt via bestuursbesluit aangestuurd. Het belang van de biologische 
sectoren in onze provincie staat in deze inbreng voorop. 
Er zijn de afgelopen drie maanden twee belangrijke bijeenkomsten van de tafel geweest. 
Onze inbreng in hoofdlijnen: 

• Het benadrukken van onze sector met een landbouwsysteem als oplossing voor 
de stikstof/biodiversiteit doelen. 

• Onze zorgen geuit voor het veiligstellen van het areaal landbouwgrond. 
• Het parallel laten lopen van stikstof maatregelen en passende maatregelen. 
• Het benoemen van onze positieve houding hoe de biologische bedrijfsvoering 

omschreven wordt in het PPLG.  
• Een oproep aan de gedeputeerden dat het beheer van natte natuur (NIL 3) niet 

altijd kan worden ingepast in de biologische bedrijfsvoering. 
• Voldoende aandacht houden voor dierenwelzijn. 

Ook via politieke partijen vindt er overleg plaats. 
Ons verzoek aan onze leden is om te melden aan het bestuur wat je ervaart of vindt van 
de ontwikkelingen!  
 

 

 

“Aan de PPLG-tafel wordt het toekomstig landelijk gebied 
vormgegeven.” 
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Biodiversiteit op je Bord 
 
Afgelopen januari werd in Oostzaan het startschot gegeven voor het programma 
Biodiversiteit op je Bord op initiatief van Dutch Cuisine in samenwerking met Caring 
Farmers, VHC Jongens, Bio-NH, Zuivel van Reijer, Gemeente Amsterdam en Gemeente 
Haarlem. Het doel is om nieuwe verdienmodellen te creëren voor voedselproducenten 
die een positieve bijdrage leveren aan behoud en herstel van biodiversiteit door het 
gebruik van ‘biodiversiteitvriendelijke’ producten via de horeca en catering te 
stimuleren. Daarbij zijn we nog steeds op zoek naar Noord-Hollandse boeren die graag 
deel willen nemen, en hun product graag in een mooi biodiversiteit versterkend gerecht 
geserveerd zien worden. 
 

 

 

 

“We zijn nog steeds op zoek naar Noord-Hollandse boeren die graag 
hun product in een mooi biodiversiteit versterkend gerecht geserveerd 

zien worden! ” 
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Project “Koop Bio Lokaal” 
 
Afgelopen mei heeft Vincent van Dalen de werkzaamheden voor de laatste fase van de 
Voedsel Verbindt challenge overgenomen van Rosemarie Slobbe. 

In de werkgroep zijn voor de afronding van dit project drie doelen gesteld die 
voornamelijk betrekking hebben op het vergroten van de zichtbaarheid en afzet van de 
biologische sector, maar ook op het verstevigen van de organisatiestructuur van de 
vereniging. Hiermee hopen we niet alleen het geld te investeren in kortstondige 
actualiteit, maar ook in de professionalisering van de vereniging voor de toekomst. 

Onze grootste aandacht gaat daarbij uit naar de website. Dat moet een landingsplek 
worden voor consumenten die lokaal en biologisch willen inkopen. Dat betekent dat er 
een aparte ledenpagina gemaakt zal worden, waar leden exclusief informatie krijgen 
over de vereniging.  

Er is ondertussen een overzichtskaart van Noord-Holland op de website verschenen, 
waar als het goed is alle leden opstaan die zich voor de website gemeld hebben. Alle 
andere leden blijven van harte uitgenodigd hun informatie op te sturen om zo ook op de 
website en het kaartje te verschijnen! 

Daarnaast wordt gepoogd om via sociale media leven in de zichtbaarheid van Bio-NH te 
blazen. Dit is makkelijker gezegd dan gedaan, maar de socials lijken de meest 
laagdrempelige manier om aandacht en publiek te trekken. 

Voor vragen en opmerkingen, graag contact opnemen met Vincent van Dalen: 
vdalen@protonmail.com  

 

“Alle leden blijven van harte uitgenodigd hun informatie op te sturen om zo 
ook op de website en overzichtskaart te verschijnen!” 
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